

Notulen Dorpsraadvergadering d.d. 6 september 2023

Aanwezig: Ruud Kroon; Arda Wolterbeek Muller; Sicco Weertman; Eric Bosman en Johanna Huizer (notulist)

Afwezig: Goof Buijs (met bericht)

Gasten: afgemeld met bericht Cor Te Boekhorst; Hetty Pott-Buter

1. Opening.

Ivm afwezigheid voorzitter neemt Ruud deze taak op zich. Er is één aanvulling op de agenda. Mail Polderraad Katwoude ivm niet nakomen afspraken door de gemeente betr. het haalbaarheidsonderzoek van de milieustraat. Wordt besproken bij punt 5.

2. Concept notulen d.d. 5 juli 2023

*** tekstueel blz 1: geen op-aanmerkingen

N.a.v. :punt 2: actie Cor is met gemeente medewerker niet met de wethouder.

*** tekstueel blz 2: geen op-aanmerkingen

N.a.v. : actiepunten: gesprek met Broekerhuis betr. huur ruimte en koffie/thee goed verlopen. Duidelijke afspraken gemaakt.

*** Actiepunten Johanna afgewerkt. Soc. Advocatuur blijft zorgenkindje waar wij, als Dorpsraad nu niets voor kunnen betekenen.

Bij dezen zijn de notulen goedgekeurd, kunnen op site geplaatst worden, met dank aan.....

3. Ingekomen post/mails en naar aanleiding van:

** Ruud neemt deel aan gesprek met de kernraden betr. Verduurzaming beschermd erfgoed, namens de Dorpsraad BiW.

** Intrekking WOB afgehandeld. Eric wordt bijgepraat over dit langdurige project Kerkplein 11-12, de verwikkelingen en waarom een WOB bezwaar ingediend door de Dorpsraad in 2021. Na bijna 8 jaar kunnen we dit traject afsluiten met een goede uitkomst. Brief Burgemeester om ons te bedanken voor alle inzet!

** Datum overleg met wethouder Scheepstra is 18 oktober a.s. om 16.30. Nog onduidelijk waar dit zal plaatsvinden, met of zonder schouw? Indien Broekerhuis, dan moet dit nog geregeld worden. Aanwezig kunnen zijn Goof, Ruud en Arda. Eric ?? Agendapunten van de dorpsraad voor dit overleg komt terug bij punt 5. Deze datum is veranderd naar 26 oktober 2023!!

** Kernraden-overleg is op 15 november om 17.00 in het Gemeentehuis. Eric en Johanna zijn aanwezig, namens Dorpsraad BiW.

4. Werkgroepen.

** Onderdoorgang.

Geen nieuws te vermelden. Moeten wel nog afspraken maken met de partijen in de Coalitie om hen bij te praten over het Project Bereikbaarheid Waterland N247.

** Verkeer: recentelijk weer vergaderd. Er is besloten om nog 1 oproep te doen in het BG krantje over het invullen van de Verkeersenquête. De uitkomst van de enquête wordt op 4 oktober op de DR-vergadering besproken. Op 17 oktober staat er een overleg gepland met de Verkeersgroep van de gemeente. Dan kan op 26 oktober de stand van zaken met de wethouder besproken worden.

** de route naar het Europark moet echt gaan lopen via Monnickendam. Cor heeft actie genomen en een aanvraag ingediend voor het plaatsen van aanwijzingsborden door de Provincie. (wordt vervolgd)

** Wonen : er is weer vertraging opgelopen voor de start van de bouw op het KEBO terrein. De Welstandscommissie heeft bezwaar over het aanzicht vanaf de Eilandweg.

19 oktober is er opnieuw een voorbespreking in de Raadsvergadering. Het besluit wordt dan op 16 november 2023 genomen. Vervolgens zijn er de 6 weken om te reageren, dus start bouw zal zeker niet meer dit jaar zijn.

5. Wat verder ter tafel komt.

** Begroting 2023.

Geen verdere vragen.

** Agendapunten voor het overleg met wethouder Scheepstra op 18 oktober a.s.:

Uit het verslag van de vorige vergadering met wethouder Scheepstra blijkt dat een aantal actiepunten geen vervolg hebben gekregen. (zie onderstaand)

Ruud: graag als extra opmerking om bij het gesprek met de wethouder vooral te benadrukken dat de “tunnelsituatie” de grootste voorrang behoeft! Hij heeft eindelijk een gesprek gehad met de verantwoordelijke ambtenaar, Mattijs Rebel. Info: er was geen budget voor het onderhoud en de buitendienst had onvoldoende capaciteit. In het nieuwe beheerplan wordt vastgelegd hoe de fietstunnel schoongehouden zal gaan worden. Voor kunst/graffiti in de tunnel is nog steeds geen plan en ook lijkt dat dan veel meer kosten met zich mee te brengen ivm bepaalde lagen die aangebracht moeten worden.

Het “mooi maken” zoals het JOP lijkt niet mogelijk.

Verslag Marinca, secretaresse wethouder:

1. Verkeerssituaties (informatief)

- De vraag is of er borden kunnen worden geplaatst aan beide kanten van Broek in Waterland waarop de maximale lengte van de voertuigen wordt vermeld.
- Het verzoek is of er vaste parkeerplekken kunnen worden aangewezen voor de school- en toeristenbus.
- Bij de parkeerplaats van het Nieuwland staat een eenrichtingsbord voor het inrijden op de parkeerplaats. Dit bord staat niet duidelijk gesitueerd.
- Via google wordt een route door Broek aangegeven om naar Vakantiepark Uitdam te komen. Dit betekent dat er in zomertijd veel buitenlandse auto's door Broek rijden richting Uitdam. De vraag is of de route via google kan worden gewijzigd.
- De dorpsraad geeft een omschrijving van de problematiek en mening van de bewoners m.b.t. de verkeerssituatie bij de Pizzeria/ijssalon. Graag willen zij de vervolgstappen bespreken.

Actie: al deze verkeerssituaties worden door de beleidsmedewerker Verkeer bekeken.

Status: Bij Nieuwland staan nu borden. Andere Verkeerspunten zijn onbekend.

2. Containers ondergronds in Broek-Zuid (informatief)

- De dorpsraad heeft gevraagd of Broek in Waterland ook in aanmerking kan komen voor ondergrondse containers.

Actie: dit wordt uitgezet bij de desbetreffende beleidsmedewerker.

Status: Onbekend

3. Optreden BOA's (uitwisseling)

- Gevraagd wordt of er meer kan worden gehandhaafd op fout parkeren wanneer de school af is. Er wordt vaak dubbel geparkeerd waar maar plaats is voor twee parkeerplaatsen.

Actie: over de optie van meer BOA-inzet volgt binnen 3 weken een reactie.

Status: Onbekend

4. Onderhoud tunnel

De dorpsraad geeft aan dat de tunnel heel vies is en dat het slecht wordt onderhouden (schoongemaakt). Over het onderhoudscontract is door de dorpsraad ook al contact gelegd met Matthijs Rebel.

Zij hebben een idee ingediend om de tunnel op te knappen d.m.v. kunst. Dat idee is via de wensboom tijdens de nieuwjaarsreceptie uitgekozen en mag dus worden gerealiseerd.

De dorpsraad geeft echter aan dat de kosten veel hoger zijn dan het beschikbaar budget.

Actie: dit wordt uitgezet bij team beheer om te bekijken in hoeverre dit toch mogelijk kan worden gemaakt.

Status: Matthijs Rebel heeft een verbeterplan opgesteld.

5. Rondvraag

De dorpsraad geeft aan dat zij graag willen dat er een mededelingenbord wordt geplaatst zodat daarop de gegevens van bijvoorbeeld de sportvereniging kan worden geplaatst.

De dorpsraad stuurt een of meerdere locaties door aan de gemeente (via het bestuurssecretariaat).

Actie: de gemeente gaat beoordelen wat haalbaar is.

Status: Onbekend

De dorpsraad wil graag worden meegenomen bij informatie die wordt gestuurd naar de betrokken bewoners zoals de herinrichting van het dorp (b.v. nu het Zuideinde). Dit is vooral van belang als zij vragen krijgen van de bewoners en weten wat er speelt.

Actie: dit wordt intern uitgezet bij team beheer.

Status: Onbekend

** mail Polderraad Katwoude bij monde van Rein Hintzen, doorgestuurd 6 september j.l. over het niet nakomen van de afspraken rondom het haalbaarheidsonderzoek, betr. de Milieustraat.

Actie: Wij sturen een mail ter ondersteuning aan de acties van de Polderraad. **Actie: Johanna**

6. Rondvraag.

*** Arda: is het akkoord om bij de uitwerking van de Verkeersenquête een abo te nemen voor een paar maanden bij Survey Monkey? Het kost €35,- per mnd, en het zou ontzettend helpen bij de verwerking van de gegevens. Akkoord!! **Actie: Arda/Sicco**

*** Sicco: bij wie moet ik aankloppen om te melden dat er veel rotte palen bij de beschoeiing van het Havenrak zijn?

Bij het Hoogheemraadschap Noorder Kwartier, die zijn verantwoordelijk. **Actie: Sicco**

*** Johanna: er is weer een oproep van Kern met Pit. Wie voelt zich geroepen om hier werk van te maken (ophangen posters, etc)

Besluit: we melden het via de Broeker-gemeenschap-krant. **Actie: Johanna**

Er geen verdere vragen zijnde sluit de waarnemend voorzitter de vergadering om 21.20 uur.

Volgende Dorpsraadvergadering woensdag 4 oktober 2023.